
Problemi in nezadovoljstva
krajevnih skupnosti

Omenjene materialne možnosli družbe, neuresničeva-
nje družbenega plana. prezahlevni in predolgotrajni po-
stopki. nekatere že kar nerazrešljive zadeve, razveljav-
Ijeni postopki in še kaj, bi v nekaj besedah bilo tisto kar
najbolj žuli in ponekod že kar razburja krajane v nekate-
rih krajevnih skupnostih.

Tako je nezadovoljstvo in neraoč zaznati ne samo v KS
Rudnik m Peruzzi temveč tudj v KS Zeleni log in Rakova
Jdša ter v Vnanjih Goricah. Problemov ne manjka drug-
je kot npr. na Igu, kjer imajo težave z uresničevanjem
samoprispevka in trenutno zaustavitvijo gradnje zdrav-
stvcnc postaje. pa v Velikih Laščah, kjer se organizirajo
za krajevni samoprispevek pa se po finančni plati težko
usklajujejo s Komunalno skupnostjo, pa najbrže še kje.

V zgoraj omenjenih KS - tistih prvo napisanih je bila
podana informacija tudi na Predsedslvo OK SZDL. Če-
prav so z izdajo odločbe Republiškega komitcja za var-
stvo m urejanjc okolja razveljavljeni vsi postopki za
gradnjo Folikemovega skladišča, kar pomeni, da gre
v proceduro ponovno ves postopek, nezaupanju v ome-

^prikMk^) ni konca. Bolje pouedano, i;a zbc;u kfajanov
v KS Peruzzi, je pobuda o ponovni izvolilvi samouprav-
nih organov, delegacije za zbor KS in družbcnopolitičnih
organizacij. nalctela na gluha ušesa. Kljub temu, da sta
bili podani poročili, lako oMinske komisije za družbeni
nadzor kot neodvisne strokovne komisije (končno poro-
čilo bo dano v drugi polovici julija) krajani ne želijo
ponovnega konstituiranja svoje KS, dokler ne bo Polike-
mova investicija v celoti preprečena. Vse lepo in prav, bi
lahko zapisali. a razumno najbrže to ni, saj je KS po
izrecnem navodilu Republiškega komiteja z urejanje pro-
stora sedaj stranka v postopku. kar pomeni, da v proce-
duri pridobivanja dovoljenj KS ne more sodelovati, ker
je pravno-formalno ni. Precej pripomb je bilo slišati ludi
na ukrepanje republiške inšpekcije, češ, da Polikem gra-
di dalje, čeprav je bila dana informacija, da temu ni tako
in gre samo za nujna dela v zvezi s komunalo v celotni
coni.

Z delom je zaključila tudi komisija izvršnega sveta za
presojo strokovne variante rešitve glede izbora kanaliza-
cije na osnutek zazidalnega načrta v Rakovi Jelši. Čisto

na kratko - komisija predlaga izdelavo dodatne tehnične
dokumentacije pri čemer naj se upošleva ločeno projekti-
ranje odpadne in meteorne kanalizacije. Sicer pa komisi-
ja predlaga projekt izvedbe gravitacijskega cevovoda
vzdolž Poti na Rakovo Jelšo z zaporednim prečrpova-
njem odpadne vode. O tem bo razpravljal tudi občinski
izvršni svet, ki pa se zelo trudi, da bi zagotovil potrebna
sredstva za ureditev prepolrebnega vodovoda na Cesti
v Rakovo Jelšo, odnosno za potrebna finančna sredstva
in pričakovati je, da bo problem kmalu rešen. To pa
pomeni, da bo še letos zgrajen vodovod, protiprašna
obdelava le zelo pomembne ceste pride na vrsto kasneje.

V Zelenem logu bi želeli čimpreje pridobiti zazidalni
načrt (občinski izvršni svet je izdelavo že naročil), ki bo
predvidoma razgrnjen v pričetku naslednjega leta. Tako
so se krajani pripravljeni organizirati in uvesti samopri-
spevek za najbolj pereče probleme. Veliko ogorčenja in
skrbi pa jim povzročajo številne črne gradnje in bojazen,
da bomo kmalu priča novim črnitn naseljem, mora nale-
teti na odmev. O vzrokih in nemoči ter o zamegljevanju
pristojnosti so ob tcm člani Predsedstva apelirali na
službe, da z organizirano družbeno akcjjn zarfevi prestre-
žemo peruti. Slišati je bilo zelo odločno. da bo treba
preseči tudi sedanje stanje v mestu, ko smo nekatere
pristojnosti poverili mestu, odgovomost za razvoj pa
prepustili v tem primeru nemočnim občinskim izvišnim
svelom.

V Vnanjih Goricah, kjer dobiva (ne)razreševanje tele-
foniada že kar velike razsežnosti, pa se srečujejo tudi
s kadrovskimi težavami (posledica nemoči) in storili bo
potrebno vse. da se slanje preseže.


